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En läkare varnas av Hälso- och 
sjukvårdens ansvarsnämnd 
(HSAN) sedan han skrivit ut 
stora mängder smärtstillande 
medel till en svårt deprimerad 
patient som sedan avled.

Fallet handlar om en yngre   �
kvinna från en mindre ort i Värm-
land. Kvinnan led av en personlig-
hetsstörning och hade sedan någ-
ra år kontakt med psykiatrin.

För drygt ett år sedan förstod 
man inom psykiatrin att kvin-

nan överkonsumerade flera läke-
medel, bland annat ett som däm-
par smärtor. Recepten till detta 
smärtstillande medel hade hon 
fått genom att vända sig till or-
tens privatläkare.

Under sommaren hade kvin-
nan kontakt med en beroendekli-
nik men en bit in på hösten hit-
tades hon död i sitt hem. Enligt 
obduktionen kunde både kronisk 
och akut läkemedelsförgiftning 
vara en möjlig dödsorsak.

En syster till den avlidna kvin-

nan har anmält privatläkaren till 
HSAN som fattade sitt beslut hä-
rom dagen. HSAN anser att läka-
rens förskrivning av det smärtstil-
lande medlet var både omotiverad 
och omdömeslös. Läkaren tillde-
las därför en varning, den starka-
re formen av prickning.

Fler utredningar
Men eftersom läkaren förekom-
mit i flera andra utredningar har 
HSAN också beslutat skriva till So-
cialstyrelsen för att uppmärksam-

ma denna på vad som har hänt.
Den avlidna kvinnans journal 

hos privatläkaren visar att det un-
der kort tid skrevs ut stora mäng-
der av det smärtstillande medlet. 
Exakt hur stora går dock inte fast-
ställa eftersom journalanteckning-
arna är något oklara. Det framgår 
inte av journalen om läkaren gjort 
någon egen bedömning av kvin-
nans läkemedelsbehov.

Håkan Gynnå
054-19 96 19

hakan.gynna@nwt.se

SJUkVåRD: Skrev ut stora mängder smärtstillande

Läkare varnas sedan patient avlidit

Karlstads ridklubbs lokaler för-
faller. I ett brev till kultur- och 
fritidsnämnden ber man om ett 
liknande stöd som Färjestads 
ridklubb nyligen fått.

– Det är ett rop på hjälp, säger 
klubbens ordförande, Kjell 
Magnusson.

När Färjestads ridklubb, Färk,   �
befann sig nära konkurs år 2007, 
köpte kommunen föreningens lo-
kaler. Tanken var att Färk skulle 
hyra av kommunen. Men klubben 
klarade inte av att betala avgiften 
för 2008, och kultur- och fritids-
nämnden beslöt att befria fören-
ingen från den. Eftersom kom-
munen äger lokalerna ges också 
fortlöpande stöd till dessa. Nu vill 
Karlstads ridklubb, som drivs ide-
ellt, ha sin bit av kakan.

Könsskillnader
– Vi har inte nog pengar för att 
underhålla våra lokaler. Vår rid-
bana förfaller. Vi kan tvingas 
ställa in höstens tävlingar, vilket 
skulle innebära en förlust på flera 
hundra tusen och ett ännu sämre 
ekonomiskt läge, säger Kjell Mag-

nusson, ordförande i Karlstads 
ridklubb, KRK.

Nu har han vänt sig till Kultur- 
och fritidsnämnden för pengar.

– På sikt är vi oroliga för kon-
kurs.

Kjell Magnusson understryker 
att han inte tycker att Färk har 

fått för mycket pengar. Snarare 
att ridsporten får för lite över-
lag. Genom en utjämning mel-
lan kommunens alla föreningar 
borde man kunna hitta resurser, 
anser han.

– Det behövs en omfördelning 
könsmässigt.

Kjell Magnusson tar mansdo-
minerad ishockey och kvinnodo-
minerad ridsport som exempel. 
Differensen i ekonomiskt stöd är 
enorm, menar han.

Översyn 2008
Under 2008 gjorde kommunen en 
översyn av Karlstads ridsports-
verksamhet. Av den framgick att 
pojkar som är aktiva i idrottsför-
eningar får ett kommunalt bidrag 
på i snitt 2 274 kronor per person, 
medan tjejer får 720 kronor. Detta 
oavsett idrott. Översynen visade 
också att KRK bör prioriteras för 
bidrag. På kultur- och fritidsför-
valtningen tycker man inte att 
det är så enkelt.

– Karlstads ridklubb har fått 
pengar tidigare. Det är inte alltid 
rättvist, säger Kajsa Ravin, verk-
samhetschef  kultur- och fören-
ingsstöd.

Nämnden har dock inte hunnit 
ta ställning till KRK:s brev ännu, 
så hur det blir med tävlingssä-
songen återstår att se.

Jeanna Ullén
054-19 90 00

jeanna.ullen@nwt.se

Karlstads ridklubb är orolig att förfallet av deras lokaler ska leda till 
konkurs. Nu vänder de sig till kommunen för hjälp. 
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kaRlSTaD: ett rop på hjälp

Ridklubb orolig för konkurs

Peter Wretman, som i dag 
jobbar inom Försvarsmak-
ten, föreslås bli ny kommun-
chef i Eda kommun.

Vid ett extrainsatt möte näs-  �
ta vecka ska kommunstyrel-
sen ta ställning till förslaget. 
Så här långt har samstämmig-
heten kring Wretman varit 
stor i de tre grupper som varit 
involverade i rekryteringen, 
enligt personalchefen Hans 
Engström. 

Wretman är 55 år och bosatt 
i Kil, men jobbar inom För-
svarsmakten i Stockholm. Han 
är för närvarande högste chef  
för FMLOG, Försvarsmaktens 
logistik. 

Ledaregenskaper
– Det är i stor utsträckning för 
sina ledaregenskaper som han 
är intressant för tjänsten som 
kommunchef, säger Hans Eng-
ström.

Ett 30-tal personer sökte från 
början tjänsten. På slutet stod 
det mellan tre personer och av 
dem föreslår nu personalut-
skottet att kommunen anstäl-
ler Peter Wretman. 

Om kommunstyrelsen gör 
samma bedömning kommer 
han att tillträda den 1 septem-
ber i år.

Eda kommun har köpt in 
tjänsten som kommunchef  på 
konsultbasis sen i höstas. Då 
fick dåvarande kommunche-
fen sluta, eftersom samarbe-
tet med kommunalrådet inte 
fungerade. 

keRSTin HeRö
0570-71 44 14

kerstin.hero@arvikanyheter.se
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Hammarö

eda gymnasieskola 
vann idétävling

För femte gången arrang-  �
erade Stål & Verkstad idéut-
vecklingstävlingen 24 timmar 
på Sätterstrand på Hammarö 
under tisdag och onsdag. 

Tävlingen vänder sig till 
gymnasieelever från Eda, 
Karlskoga, Hagfors och Kris-
tinehamn och lagen har 24 
timmar på sig att lösa ett pro-
blem av en hemlig uppdrags-
givare. I år var uppdragsgiva-
ren Thermia Värme i Arvika 
som gav lagen i uppgift att 
ta fram ett bra förslag på ett 
nytt fäste till Thermias vär-
meväxlare som är enkelt att 
montera. 

Det vinnande konceptet 
kom Eda gymnasium fram till 
med motiveringen: En mycket 
enkel idé med otroligt stor po-
tential att jobba vidare med. 

kRiSTineHamn: Underhållet på djurgårdsskolan är eftersatt

Föräldrar protesterar mot skolförfall
Klassföräldrar på Djurgårds-
skolans låg- och mellanstadium 
har träffat representanter från 
kommunen för att visa bilder på 
skolan som visar hur eftersatt 
underhållet är. 

– Skolan är fruktansvärt nedsli-  �
ten, säger en förälder som NWT 
pratat med.

Mamman, som inte vill fram-
träda med namn, menar att taken 
mellan husen är helt ruttna och 
att det på några ställen är rent far-
ligt med lösa brädor och mögel.

Det var i vintras som några av 
föräldrarna dokumenterade sko-
lan med hjälp av bilder. Dessa bil-
der visade de i måndags för bland 
annat politiska representanter.

Politiker vill ha pengar
Roland Leben (KD) är ordföran-
de i tekniska nämnden som har 
hand om skolans underhåll.

– Jag delar deras uppfattning, 
vi vill ha deras hjälp att driva 
frågan politiskt så att vi får mer 

pengar i budgeten för att kunna 
underhålla skolorna.

Roland Leben menar att under-
hållsbehovet är på ungefär sam-
ma nivå även på de andra skolor-
na runt om i kommunen. Till att 
börja med kommer kommunen 
att åtgärda de brister som är di-
rekt farliga.

– Det är hoppfullt att de ska åt-
gärda det mest akuta men det ska 
man inte behöva ha möte om, sä-
ger föräldern.

Roland Leben säger att han har 
bett tekniska förvaltningen att se 
över de värsta bristerna.

– Jag tror inte att det är någon 
omedelbar rasrisk men man ska 
inte chansa, säger han.

Just nu pågår budgetarbetet 
och Roland Leben tycker att det 
är viktigt att man avsätter pengar 
till att renovera skolorna.

– Det är sorgligt att eleverna in-
te har en bättre miljö och kultur.

aDina maGnUSSon
0550-41 25 51

adina.magnusson@nwt.se

Underhållet på Djurgårdsskolan är eftersatt. Föräldrar har visat bilder 
för politikerna på hur illa det är ställt. Och nu hoppas man på att de vär-
sta bristerna ska åtgärdas. fOTO: PrIvaT 
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